
 

 
 

 
 

 

 

 

 

                                                                                     

 

                                
                        
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                        
 

                                 
                    

 

            

  

          

                                                                                                                   

  

              

                
 

               

                                                            

                                                                                                                                                  

          

 

                                                                                   

                                                                                                                                                  

                                                                                                                                                                                                         
 

 

 
 

    

 

 

 

                                                                                                               

 

 

 

 

Marikovský  spravodaj 

 
Obecné noviny      Obce Dolná Mariková       Ročník XX.       Číslo 2/2020   

nepredajné 

                                                                          

 
  

PRÍHOVOR STAROSTU 

 Milí spoluobčania,  

spoločne  prežívame  pre nás všetkých 

zvláštne, nevídané a určite náročné 

obdobie. Mnohí z nás si ani nestihli 

poriadne uvedomiť, ako rýchlo sme sa 

prehupli do obdobia adventu. Obdobia 

očakávania a prípravy na vianočné 

sviatky a príchod nového roku. Túto 

každoročne krásnu a neopakovateľnú 

atmosféru nám narušila pandémia 

a všetky opatrenia a obmedzenia 

súvisiace s ňou. O to dôležitejšie sú v tejto 

zložitej chvíli pre všetkých nás myšlienky 

a slová povzbudenia, nádeje a verme, že 

nie vzdialenej istoty pokoja. 

Končiaci sa rok bol určite náročný a pripravil nám množstvo neočakávaných a zložitých situácií, ktoré zasiahli takmer 

každú sféru nášho života. Mňa ako starostu o to viac teší, že sme počas celého tohto obdobia spoločne dokázali svojím 

konaním a správaním čeliť tejto nepriaznivej situácii. To sa týka aj Vášho ukážkového prístupu počas celoplošných 

testovaní, či už sme s tým boli, alebo neboli stotožnení. Zároveň som rád, že sa nám aj napriek nepriaznivej situácii 

s verejnými financiami podarilo zrealizovať a zafinancovať všetky naplánované akcie: dokončenie rekonštrukcie 

kotolne v ZŠ, pokračovanie v budovaní kanalizácie, doplnenie technológie na prečerpávacej stanici kanalizácie, 

rekonštrukcia miestnej komunikácie pri materskej škole, dokončenie oplotenia cintorína a budovanie technického 

zázemia v areáli futbalového ihriska. Všetky tieto akcie sme mohli realizovať aj vďaka tomu, že sme si v minulom roku 

vytvorili slušnú finančnú rezervu, získali sme dotačné prostriedky a dobre hospodárili s pridelenými financiami. Môžem 

potvrdiť, že aj teraz sa nám dobrým hospodárením podarilo vytvoriť rezervu pre ďalšie rozpočtové obdobie, ktoré určite 

nebude ľahké. Škoda, že sme nemohli medzi tieto investičné akcie zaradiť aj nejakú kultúrno-spoločenskú.  

Prajem Vám,  milí priatelia veľa síl, trpezlivosti a rozvahy pri zvládaní celej tejto situácie. Snáď jedno pozitívne 

v súvislosti s protiepidemiologickými opatreniami, vnímajme ich aj ako príležitosť viac ako inokedy sa pozastaviť 

a spomaliť v tomto predvianočnom čase a prežiť podstatne viac spoločných chvíľ v kruhu svojich rodín.  

Želám Vám, aby ste zdraví v  pokoji a radosti prežili nielen prichádzajúce Vianočné sviatky a Nový rok, ale aj celý rok 

2021. Nech   sa   splnia   vaše  sny, plány   a  predsavzatia, nech  zostanete  sami  sobou  so  svojím    vlastným 

zdravým úsudkom a nadhľadom. Čaká   nás   ešte náročné  obdobie. Verím,  že spoločne  všetko zvládneme   a čím   

skôr sa    budeme   môcť  opäť  stretávať  a radovať    na spoločných akciách  a podujatiach. 

 

 

 
 

Milí priatelia,  
aj tento rok sme pre Vás pripravili nástenný kalendár, 

v ktorom nájdete jedinečné zábery z našej  krásnej 

dedinky a čarovnej prírody. Fotky do kalendára nafotil 

Ľubomír Kompaník a doplnené sú výstižnými 

a poučnými citátmi slávnych... “ Západy slnka sú 

dôkazom, že bez ohľadu na to, čo sa stane, každý deň 

môže skončiť nádherne.“       Kristen  Butler 

Kalendár si môžete zakúpiť  v predajniach textilu, 

mäsa, domácich potrieb a na Obecnom úrade. 

Pre deti je v ponuke veľmi pekná a zároveň náučná 

omaľovánka s charakteristickými motívmi z viacerých 

dedín nášho regiónu. Súčasťou omaľovánky je pexeso 

s erbami jednotlivých obcí. 



 

 

 

 

                                        Prvý tohtoročný  sneh v našom chotári zachytil autor Ľubomír Kompaní 

 

                                                                                                                                                                                  

 

                                                                  
                                                                                                                                                                                                                            

                                                                                                                      

 

 

 

 

 

 

 

             
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            

 

 

 

 

 

 

 

Investičné akcie u nás pokračovali aj napriek koronakríze 
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Rekonštrukcia miestnej komunikácie 
Ako už bolo spomenuté v predchádzajúcom čísle,  v rámci 

rekonštrukcie a obnovy miestnych komunikácií sa dostala na 

rad aj miestna komunikácia od materskej školy do Kobárov. 

Nakoľko sa jedná o značne frekventovanú cestu v rámci našej 

obce, určite to zaregistrovali  už mnohí naši obyvatelia a verím, 

že aj ocenili. Celkové náklady na opravu predstavovali sumu 

86 629,63 € a v plnom rozsahu boli hradené z rozpočtu obce. 

Práce realizovala firma Cestné stavby SK, s.r.o. Považská 

Bystrica. Obecné zastupiteľstvo každoročne podľa istých 

priorít zaraďuje do rozpočtu aj nemalé finančné prostriedky na 

rekonštrukcie miestnych komunikácií. No vzhľadom na 

geografickú rozľahlosť našej obce nám zostáva stále dosť 

úsekov, ktoré čakajú na opravu. Verím, že aj v budúcom 

období budeme v tomto smere pokračovať. 

Keď sme pri rekonštrukcii komunikácií naša veľká vďaka 

patrí aj správcovi štátnej komunikácie III/1976 / hlavnej cesty 

prechádzajúcej našou obcou/  Správe ciest Trenčianskeho 

samosprávneho kraja, ktorý do svojho investičného plánu 

zaradil aj opravu časti v našej obci. Po vzájomnej dohode so 

zástupcami SC TSK a VOJ Považská Bystrica sa obnova 

komunikácie začala z dolného konca obce v celom profile 

v dĺžke 660 metrov. Verím, že po vybudovaní ďalšieho úseku 

kanalizácie sa podarí v rekonštrukcii hlavnej cesty v celom 

profile pokračovať. 

 

 

 

 

Biologicky rozložiteľný a kuchynský odpad 
V súvislosti s legislatívnymi zmenami zákona č. 79/2015 o odpadoch účinnými od 01.01.2021 je potrebné 
upozorniť na povinnosť správneho nakladania s kuchynským bioodpadom. Prioritou novej právnej úpravy 
je, v prvom rade minimalizovať jeho vznik. Ak už kuchynský biologický odpad vznikne, je najlepšie ho 
zhodnotiť cez kompostovanie v kompostoviskách v každej domácnosti. Riešiť triedený zber tohto druhu 
odpadu v podmienkach našej obce by bol predpokladáme veľmi málo potrebný a hlavne finančne náročný. 
Keď vychádzame z údajov, že ročne pripadá na jedného obyvateľa v priemere 250 litrov biologicky 
rozložiteľného odpadu, sme toho názoru, že takýto objem si každá domácnosť má možnosť umiestniť na 
svojom pozemku, vo vlastnom kompostovisku nepredpísaného typu. Následne možno tento kompost 
využiť pre vlastnú spotrebu, čo určite veľká väčšina z nás robila aj doteraz. Pre splnenie zákonných 
povinností obec bude musieť  v priebehu roka písomne zdokumentovať spôsob nakladania s týmto 
druhom odpadu z každej domácnosti. Čo sa týka likvidácie jedlých tukov a olejov tu situácia zostáva 
nezmenená a je možné ich naďalej odovzdať na zbernom mieste pri školskej kuchyni základnej školy v 
našej obci, prípadne v čase úradných hodín na obecnom úrade.  

 



          

 Oplotenie areálu cintorína je dokončené 
V tomto roku sa nám podarilo zrealizovať poslednú etapu oplotenia cintorína. Vzhľadom na rozsah a časovú náročnosť prác 
súvisiacich s rekonštrukciou oplotenia sme boli nútení túto akciu rozdeliť na tri etapy. Väčšina z návštevníkov cintorína vie, v akom 
stave oplotenie bolo a aké negatívne dôsledky jeho zlý stav spôsoboval pri prevádzkovaní jednotlivých hrobov a celého cintorína. 
Dokončením tohto bezmála 600 metrov dlhého úseku sa nielen zlepšil celkový vzhľad a priľahlé okolie cintorína, ale obec ako 
správca bude môcť lepšie chrániť a dôstojne zabezpečiť toto pietne miesto. Nedá nám nepripomenúť, že to, ako cintorín celkovo 
vyzerá, nezáleží len na obci, ale aj na všetkých návštevníkoch a nájomcoch jednotlivých hrobových miest.  Všetkých by som chcel 
poprosiť a požiadať o dodržiavanie prevádzkového poriadku a to  nielen v súvislosti s čistotou a poriadkom, ale aj 
s dodržiavaním rozmerov pri budovaní obrúb hrobových miest. Keďže v  minulosti nebolo  zavedené  líniové rozmiestňovanie 
hrobov a aj vzhľadom na to, že cintorín sa nachádza v svahovitom teréne, chceme vyzvať všetkých nájomcov hrobových miest, aby 
pri ich budovaní a oprave  brali ohľad aj na najbližšie okolie a tomu prispôsobovali  svoje zámery. 
 

 

 

Doplnenie mechanického predčistenia 
Vzhľadom na priaznivý vývoj pri budovaní kanalizácie v našej obci  

a nárast  počtu  obyvateľov pripojených  na verejnú kanalizáciu, je 

potrebná postupná obnova a dopĺňanie technológie čistenia odpadových 

vôd. Pôvodná technológia bola inštalovaná ešte v rokoch 2004-2005 

a svojím prevedením už nepostačuje súčasným potrebám. Z dôvodu 

zabezpečenia trvalej prevádzky a predchádzaniu poruchovosti sme museli 

neodkladne pristúpiť k doplneniu mechanického predčistenia 

v prečerpávacej stanici na vetve AB, ktoré v pôvodnej technologickej 

zostave nebolo ani naprojektované. Dodávka  mechanického predčistenia 

spočívala v inštalácii automatických vertikálnych hrablíc s lisom zhrabkov 

a vertikálnym závitovým dopravníkom. Samozrejme s tým súvisela 

aj úprava napojenia výtlačného potrubia a výmena jedného z čerpadiel. Bez 

takéhoto doplnenia by skutočne nebolo možné ďalej bezporuchovo 

prevádzkovať prečerpávaciu stanicu. Celkové náklady na túto akciu boli  

23 172,00 € a hradené boli v plnej výške z rozpočtu obce. Práce realizovala 

firma  ASIO-SK, s.r.o. Bytča.  

V rámci tejto problematiky je potrebné dôrazne upozorniť a vyzvať 

producentov odpadových vôd napojených na verejnú kanalizáciu, že 

kanalizácia je určená výhradne na odvádzanie splaškov a nemôže 

v žiadnom prípade slúžiť ako odpadkový kôš. Aby sme predchádzali 

vzniku porúch hlavne na čerpadlách, ich predčasnému opotrebovaniu 

a často opakovaným zbytočným servisným zásahom, ktoré budú mať 

v budúcnosti značný vplyv aj na cenu stočného  VÁS ŽIADAME, ABY 

STE NEVHADZOVALI DO KANALIZÁCIE VLHČENÉ UTIERKY 

A TVRDÉ  BIOLOGICKY NEROZLOŽITEĽNÉ PREDMETY !!! 

 

 

Ďalšia vetva kanalizácie bude slúžiť občanom 
Úsek kanalizácie v dolnej časti obce, ktorý sa nám v tomto roku podarilo zrealizovať vďaka dotácii   z Environmen- 

tálneho fondu a vlastným zdrojom obce je už skolaudovaný a daný do užívania, takže ďalších cca 90 občanov sa bude 

môcť postupne napájať na rozvod verejnej kanalizácie. Toto určite prispeje k zvýšeniu kvality ich života a kvality 

životného prostredia.  Ešte raz sa chcem poďakovať občanom zo spomenutej časti obce za ústretovosť a trpezlivosť 

počas výstavby tohto úseku kanalizácie. Verím, že všetky tie obmedzenia za to stoja. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vybudovali sme protipovodňové opatrenia 

V priebehu leta sa nám podarilo vyčistiť viacero povrchových odvodňovacích rigolov a bočných prítokov Marikovského 

potoka. Vplyvom prívalových vôd, opakovaným prudkým stúpaním hladiny vody a vtedy rýchlym prietokom 

v riečnom profile Marikovky dochádza k poškodzovaniu a prehlbovaniu  jej samotného koryta. S tým súvisí aj 

poškodzovanie objektov – regulácie a podpôr lávok cez rieku. Priebežne sa snažíme predchádzať a zabraňovať vzniku 

takýchto škôd na našom majetku. Tento rok sa situácia zhoršila pod lávkou u Rosíkov, kde postupne dochádzalo 

k deštrukcii už narušeného kamenného prahu a obnaženiu nosnej pätky lávky. Keďže kapacity správcu SVP a.s. pri 

správe toku sú obmedzené, museli sme sa do protipovodňových opatrení pustiť vlastnými silami. Správca toku nám 

zabezpečil lomový kameň a dodávateľsky „kráčajúcim bagrom – pavúkom“ sme zabezpečil uloženie  kameňa, čím sa 

spevnila regulácia a podložie v okolí ohrozenej lávky.  

Takto sa nám podarilo pred zimným obdobím predísť  jej poškodeniu. Veľká vďaka patrí občanom bývajúcim v blízkom 

okolí, ktorých síce vzniknutá situácia priamo neohrozovala, no predsa boli ochotní bezprostredne pomôcť. To isté platí aj 

pri úprave miestnych komunikácií v tejto lokalite. Zároveň by som chcel upozorniť obyvateľov, ktorí si tvoria rôzne 

skládky v blízkosti potoka, že v prípade vzniku povodne môžu byť tieto zásadnou prekážkou pri operatívnom vykonávaní 

záchranných prác, čo sa nám už v minulosti potvrdilo. 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                         

 Nový územný plán  

             obce 
Schválením    Uznesenia   obecného  

zastupiteľstva  číslo    165/2020    sa  

ukončil  dlhodobý  proces   prípravy,  

spracovania  a schvaľovania  nového  

Územného plánu obce   Dolná  Mari- 

ková,   ktorého   hlavnou  úlohou  je 

vytvárať  predpoklady  pre rozvoj  

obce      umiestnením         všetkých  

činností   v katastri   tak,   aby     bol  

dosiahnutý   všeobecne   udržateľný  

 rozvoj obce.   Nový  územný    plán  

tvorí  mozaiku  potrieb  a požiada- 

viek obce a jej  obyvateľov s rešpek- 

tom  už  existujúceho  priestorového  

usporiadania.   Od  samého  začiatku 

prác  -   cez  spracovávanie   zadania,  

prieskumu, rozborov, návrhu a čisto- 

pisu,  čo trvalo skoro  tri roky,   bolo  

naším  prvoradým cieľom  uspokojiť 

všetky   požiadavky  obyvateľov,  čo  

sa  nám  až  na  pár  výnimiek,  ktoré  

sme nemohli ovplyvniť,  aj podarilo.  

Veď   za  týmto  účelom  sa poslanci  

obecného zastupiteľstva rozhodli vzdať sa časti dotácie na čistopis a urobiť ešte jedno kolo prerokovania.  Ako teraz 

vidíme,  ani to nestačilo. Pár mesiacov po jeho schválení nám prichádzajú nové požiadavky obyvateľov a vlastníkov 

pozemkov. Samozrejme, že nie je možné na základe každej individuálnej požiadavky robiť teraz nové doplnky. Takže 

nateraz si všetci vlastníci pozemkov musia vystačiť s aktuálne platným územným plánom obce. Celý územný plán je 

k nahliadnutiu na www. stránke obce, prípadne v tlačenej forme na obecnom úrade. 

                                                                                                                              Informuje  Vás starosta Ing. Peter Šujak 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
       

Všetkým   jubilantom v 2. polroku  srdečne  blahože láme  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kultúrne okienko 
 

90 rokov 
Ficová   Emília 
85 rokov 
Pacek Štefan 
 
80 rokov 
Habáň Jozef 
Huličiaková Mária 
Lamošová Viktória 
Puchríková Anna 
Žilinčíková Adela 
 
75 rokov 
Figliková Emília 
Galúsová Mária, Mgr. 
Palíková Štefánia 
Pecíková Marta 
Repík Emil 
 
70 rokov 
Bakalová Oľga 
Hamárová Helena 
Kršíková Mária 
Melicherík Jozef 
Revák Vojtech 
Smižíková Darina 

Zemančík Miroslav č. 711 

Najstarší občania 
Hamárová Jozefína   94 rokov 
Pizúrová  Emília   93 rokov 

 

65 rokov 
Duníková Jozefína 
Ficová Anna 
Kopšíková Terézia, Ing. 
Marciník Jozef 
Morávek Stanislav 
Melicherík Milan, Ing. 
Nováková Helena 
Remiš Štefan 
Riljaková Helena 
Rosík Štefan 
Žbodák Marian 
 
60 rokov 
Barančík Peter 
Bardyová Marta, Mgr. 
Dráčková Viera 
Gabková Janka 
Hamárová Emília, Mgr. 
Huličiak František 
Huličiak Miroslav 
Jánošík Emil 
Kuceková Katarína 
Martikánová  Anna 
Myslivcová Božena 
Ruman Ivan 
Turičíková Jarmila 
 
 
 

 

Na našich najmladších a najstarších 
sme nezabudli 

ani v tomto roku, keď sme neorganizovali spoločné 
stretnutia. Obecný úrad prispel na Mikulášske darčeky  
pre deti v Materskej škole a každé dieťa dostalo krásnu 
omaľovánku s obrázkami z  nášho regiónu. Určite ich 
zaujme aj pexeso s erbami jednotlivých obcí.  
Naším spoluobčanom vo veku 70 rokov a viac sme 
doručovali do domácností nástenný kalendár s motívmi 
z našej obce a poukážku na nákup tovaru  podľa 
vlastného výberu. „Vieme, že osobný kontakt 
a spoločné posedenie  je pre Vás dôležité, ale aspoň 
takto sme Vám chceli dať najavo, že na Vás myslíme 
a veríme, že v budúcom roku sa všetci stretneme.“ 

 

Dedkov a babičky v domovoch potešili aj deti 
 

Žiaci 1.A a 3.A triedy ZŠ Dolná Mariková sa so svojimi 
triednymi učiteľkami zapojili do krásnej vianočnej akcie 
s názvom  ,,Koľko lásky sa  zmestí  do krabice    od 
topánok" a  urobili zbierku  vianočných   darčekov pre 

seniorov z našej doliny,   ktoré odovzdajú do Domovov 
sociálnych služieb  v Hornej Marikovej. K týmto triedam 
sa  zapojili  aj ďalší  žiaci  zo ZŠ  a rodičia  aj  s  učiteľmi  
a vyzbierali 65 ks vianočných darčekov.   
Deti   aj rodičia nosili krásne balíčky, medovníky, 
výrobky pre našich starších občanov a my im chceme 
touto cestou poslať jedno VEĽKÉ ĎAKUJEME za 

podporu tejto akcie a krásne darčeky. 
                                                 Mgr. Eliška Vyhníčková 
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         Budovanie šatní  
     telovýchovnej jednoty 
 

Keďže v dôsledku opatrení súvisiacich so šírením  

nového korona vírusu došlo aj k prerušeniu  súťa- 

ží  futbalových  družstiev a obmedzeniu tréningo- 

vého procesu,  snažili sme sa túto  situáciu  využiť 

na obnovu futbalového areálu vrátane jeho záze- 

mia.  Podarilo sa nám  zrealizovať väčšinu   naplá- 

novaných   prác.  Čo bolo  v našich   možnostiach  

sme realizovali  svojpomocne  a niektoré odborné  

práce boli zrealizované dodávateľsky. Obnovil a upravil sa interiér šatní, sociálnych zariadení, dokončila sa 

spoločenská miestnosť, opravila strecha a obnovila väčšia časť fasády celej budovy. Celkové náklady na uvedené 

práce dosiahli sumu 6.183 €  a boli hradené z rozpočtu obce.  Verím, že aj toto prispeje k lepšiemu využívaniu celého 

areálu hlavne jednotlivými futbalovými družstvami, ale samozrejme v prípade potreby  bude slúžiť aj pre ostatných 

obyvateľov obce, ktorí by sa rozhodli zmysluplne stráviť voľný čas v tomto areáli v tak prekrásnom prostredí.  

                                                                                                                                  Predseda   TJ a správca  areálu  Vám                     

                                                                                                                                  určite  vždy ochotne  vyjde  v ústrety. 

                                                                                                                                    

 

 

 

Školské vyučovanie v ZŠ Dolná Mariková 
Minister školstva, vedy, výskumu a športu rozhodnutím 
č. 2020/18259:3-A1810 umožnil s účinnosťou od 7. 
decembra 2020, ak to prevádzkové podmienky 
umožňujú a ak tak rozhodne zriaďovateľ, obnoviť 
školské vyučovanie na 2. stupni ZŠ. Vzhľadom na 
zhoršujúci sa vývoj pandémie v našom regióne obec 
ako zriaďovateľ ZŠ s riaditeľkou základnej školy 
rozhodli, že vyučovanie žiakov 2. stupňa bude aj 
naďalej pokračovať dištančnou formou až do 
odvolania. Samozrejme, že sa budeme snažiť, aby sa 
všetky naše deti mohli čím skôr vrátiť do školských 
lavíc. O prípadných zmenách bude žiakov a ich 
zákonných zástupcov včas informovať vedenie 
školy. Všetkým deťom a ich rodičom ďakujeme za 
pochopenie a veríme, že to spoločne zvládneme ku 
všeobecnej spokojnosti. 
 

 

    Sčítanie obyvateľov, domov a bytov  2021  

 

Na území Slovenska sa prvé  čiastočné sčítanie  uskutočnilo  v roku  
1715 a prvé sčítanie všetkých obyvateľov sa uskutočnilo v rokoch 1778 - 1785. Moderné sčítania začali až v druhej 
polovici 19. st. a vykonávajú sa pravidelne každých 10 rokov. Prvýkrát v histórii sa sčítanie uskutočňuje elektronicky 
a je rozdelené na 2 etapy. Od 01.06.2020 do 12. 02.2021 vykonávajú  pracovníčky obecného úradu práce na sčítaní 
domov a bytov. Od 15. februára do 31. marca 2021 bude prebiehať  sčítanie obyvateľov, kedy sa majú občania 
sčítavať sami elektronicky.  Kto nevie alebo nemá možnosť sčítať sa sám, môže o pomoc požiadať asistentov sčítania, 
ktorí budú v obci pôsobiť.  
Vážení občania, chceme Vás poprosiť o zodpovedný prístup ku sčítaniu, pretože podľa počtu sčítaných obyvateľov 
s trvalým pobytom bude obec dostávať dotácie od štátu nasledujúcich 10 rokov.  Prosíme aj o sprostredkovanie tejto  
informácie občanom, ktorí  sú v obci prihlásení na trvalý pobyt, aj keď sa tu  momentálne  nezdržiavajú. Viac o sčítaní 
sa dozviete z priloženého letáku, ktorý pre Vás pripravil Štatistický úrad Slovenskej republiky ako realizátor sčítania. 

NEPREHLIADNITE 

Budúcnosť pestovateľskej pálenice 
Pestovateľská pálenica, tak ako po iné roky, aj teraz zahájila 
svoju sezónnu prevádzku. Začiatkom roku 2020 bola obec 
majiteľkami obce oslovená ohľadom vysporiadania majetko-
právnych vzťahov k pozemkom, ktoré sú vo vlastníctve obce 
Dolná Mariková a sú súčasťou dvora pestovateľskej pálenice a 
zároveň zváženia možnosti odkúpenia pálenice obcou. Obecné 
zastupiteľstvo zobralo žiadosť na vedomie. Vzhľadom na 
vzniknutú situáciu súvisiacu s pandémiou sa okrem iného nedal 
predpokladať vývoj finančnej situácie obce. Obec deklarovala, 
že v tomto smere je jej prvoradým záujmom, aby prevádzka 
pestovateľskej pálenice bola bez prerušenia zachovaná. 
Obecné zastupiteľstvo s vysporiadaním pozemkov predbežne 
súhlasilo a zároveň bol vyjadrený zámer obce jednať o kúpe 
pestovateľskej pálenice. K ďalším krokom v rámci 
vysporiadania vlastníckych vzťahov zatiaľ nedošlo. 
 


